

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Liam W. Remillard

Liam is in the third year of his PhD in Epidemiology in the Department of Public Health Sciences at Queen's University. Liam also holds a MSc in Epidemiology from the Ontario Veterinary College, University of Guelph, and a BHSc from the University of Ottawa. Liam's research interests involve the application of Frequentist and Bayesian spatial-temporal methods to better characterize the distribution of infectious diseases in Ontario. This research is intended to inform geographically-targeted interventions. Liam is also a research assistant at Kingston Frontenac Lennox & Addington Public Health Unit. Liam will be acting as the chair of the academic subcommittee for 2016-2017 and is looking forward to contributing to the student working group.



Liam est en troisième année de doctorat en épidémiologie au département des sciences de la santé publique à l'Université Queen's. Il est également titulaire d'une maîtrise en épidémiologie de l'Ontario Veterinary College de l'Université de Guelph et d'un baccalauréat en sciences de l'Université d'Ottawa. Liam s'intéresse à l'application des approches bayésienne et fréquentiste pour la répartition spatio-temporelle afin de mieux représenter la distribution des maladies infectieuses en Ontario. Cette recherche a pour but d'éclairer des interventions ciblées sur le plan géographique. Liam est assistant de recherche à l'Unité de santé publique de Kingston, Frontenac, Lennox et Addington. Liam présidera le sous-comité des études universitaires pour 2016-2017 et il se réjouit de contribuer au groupe de travail des étudiants.